
PROTOKÓŁ NR 44/2006 
POSIEDZENIA KOMISJI REWIZYJNEJ 

z dnia 16.02.2006 r. 
 
 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 11.00. W posiedzeniu udział wzięło 6 członków komisji 
(lista obecności - zał. nr 1), a także Starosta Gryfiński Ewa De La Torre, Wicestarosta 
Gryfiński Józef Ruciński, Etatowy Członek Zarządu Adam Nycz, Członek Zarządu Bronisław 
Sakowski, Skarbnik Powiatu Lilianna Ochmańska, Sekretarz Powiatu Jerzy Herwart, 
Dyrektor PZD w Gryfinie Ryszard Dziok, Radca Prawny Marian Ludkiewicz. Posiedzenie 
otworzył, stwierdził quorum i obrady poprowadził Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
Krzysztof Ziętek. Głównym punktem posiedzenia było zajęcie stanowiska przez członków 
Komisji w sprawie zbadania nielegalnej wycinki drzew na terenie miasta Chojna w 2004 r. 
 
W związku z prośbą Zarządu Powiatu w Gryfinie dotyczącą zbadania i wypracowania 
stanowiska w sprawie nielegalnej wycinki drzew w pasie drogowym na terenie m. Chojna  
w 2004 r. przez Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych Sp. z o.o. w Chojnie w kontekście  
ew. odpowiedzialności merytorycznej, finansowej i dyscyplinarnej PZD w Gryfinie z siedzibą 
w Baniach, oraz zatwierdzonym przez Radę Powiatu w Gryfinie rocznym planem kontroli  
na 2006 r. Komisja Rewizyjna postanowiła dokonać kontroli Powiatowego Zarządu Dróg  
w Gryfinie z siedzibą w Baniach sprawdzenia zachowania procedur prawnych związanych  
z wycinką drzew w świetle otrzymanej decyzji za samowolną wycinkę drzew na terenie 
gminy Chojna. W tym celu Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Ziętek powołał 
Zespół Kontrolny w składzie: 

1. Przewodniczący Zespołu Krzysztof Ziętek, 
2. Członek Zespołu Maciej Racinowski, 
3. Członek Zespołu Bolesław Paulski, 
4. Członek Zespołu Ryszard Dragan. 

 
Termin kontroli ustalono na 23 lutego 2006 r. na godz. 12.00 w Powiatowym Zarządzie Dróg 
w Gryfinie z siedzibą w Baniach. Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Gryfinie Ryszard 
Dziok otrzymał zawiadomienie na piśmie o zakresie i terminie kontroli na 7 dni przed 
wyznaczonym terminem spotkania (treść pisma stanowi załącznik nr 3). Etatowego Członka 
Zarządu Adama Nycza poproszono o uczestniczenie w/w kontroli. 
 
Na spotkaniu obecny był Radca Prawny Marian Ludkiewicz, który odpowiadał na pytania 
członków Komisji w/w sprawie oraz wyjaśniał prawidłowość zachowywania procedur  
w kwestii wycinki drzew. 
 
Posiedzenie zakończono. 

 
 

Protokół sporządziła:    
 
Dominika Konopnicka 
 
 
 Przewodniczący Komisji 
 
 
 Krzysztof Ziętek  


